

**GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE**

**ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE**

RESTRICTED

L/4692/Add.14
13 April 1983

Limited Distribution

Original: English/
anglais

ARTICLE XIX - ACTION BY NORWAY

Various Textile Items

Addendum

EXTENSION OF TIME-LIMIT

The following communication, dated 28 March 1983, has been received from the Permanent Mission of Norway.

Referring to the Norwegian notification circulated in document L/4692/Add.12 of 5 August 1982, I have the honour to inform you that upon request from the United States Government the Norwegian Government has agreed that the ninety-day period set out in paragraph 3(a) of Article XIX be further extended until 30 June 1983.

ARTICLE XIX - DISPOSITIONS PRISES PAR LA NORVEGE

Divers articles textiles

Addendum

PROROGATION DU DELAI

La Mission permanente de la Norvège a fait parvenir au secrétariat la communication ci-après, en date du 28 mars 1983.

Me référant à la notification de la Norvège reproduite dans le document L/4692/Add.12 du 5 août 1982, j'ai l'honneur de porter à votre connaissance que le gouvernement norvégien, à la demande du gouvernement des Etats-Unis, a accepté que le délai de 90 jours prévu au paragraphe 3 a) de l'article XIX soit de nouveau prorogé, jusqu'au 30 juin 1983.

